

Directions to the Arcadian

The Arcadian is located at 401 Bay Street in the Simpson Tower on the 8th floor. We are at the corner of Bay and Queen street, across the street from old city hall and Nathan Philips Square.

We are conveniently located on the subway system at the Queen Street Station on the Yonge Street line.

If you are arriving to our venue from the Gardiner Expressway, exit on the Yonge/Bay exit and travel north on Bay Street to Queen Street. If arriving from the Don Valley Parkway, exit on Richmond Street to enter the downtown core and follow along Richmond to Bay Street and turn right.

Green P Parking is available underneath Nathan Philips Square at city hall.



L'Arcadian court est situé au 401 Bay street, au 8^e étage de la tour Simpson. Nous sommes à l'angle des rues Bay et Queen, en face de l'ancien Hôtel de ville et du square Nathan Philips.

En métro, sortez à la station Queen street de la ligne Yonge street.

En auto, si vous arrivez par la voie rapide Gardiner Expressway, prenez la sortie Yonge/Bay et dirigez-vous vers le nord sur la rue Bay jusqu'à la rue Queen. Si vous arrivez par la voie rapide Don Valley Parkway, empruntez la sortie de la rue Richmond pour entrer au centre-ville et suivez la rue Richmond jusqu'à la rue Bay. Tournez alors à droite.

Le stationnement est situé à l'Hôtel de ville sous le square Nathan Philips.